
Zápis z porady vedení konané dne 30. 11. 2015 

Přítomni: Šrubařová, Malinka, Regner, Kohoutková, Křenek, Vičar, Dostál, Rebok, Bartošek, 

Novotná Buršíková 

Omluveni: Matyska 

1. Informace od doc. Dostála 

– Dostál informoval o schůzce s Ing. Sellnerem týkající se SIMU. Zatím byly určeny 

osoby zodpovědné za jednotlivé části (budovy, zařízení apod.), z diskuse vyplynula 

potřeba jednoho člověka, který bude zastřešovat celou akci. Další schůzka proběhne 

ve čtvrtek 10. 12. v 11:00.  

– Termín schůzky s doc. Duškem domluví Dostál příští týden. Materiály pro schůzku 

odeslala Kohoutková doc. Duškovi.  

– IBA se přestěhovala na Poštovskou, zajistíme připojení budovy na síť, úpravy sítě 

v interiéru si zařídí IBA sama.  

 

2. Kontrola úkolů  

– Investiční záměry – balíček prvků sítě se připravuje na začátek nového roku. Zůstatek 

financí byl rozdělen do dílčích nákupů, konečnou podobu musí schválit ředitel. 

Prioritou jsou disky.  

o Běžné objednávky na letošní rok již není možné podávat.  

– Výroční zpráva – texty jsou hotovy, chybí pouze úvodní slovo ředitele a doladit 

seznam partnerů.  

o Pro letošní rok budou partneři ponecháni na vyšší úrovni pojmenování, ale 

rozděleni do skupin. Víc zdůrazníme spolupráci v rámci MU a s jinými 

českými VŠ.  

 

3. Různé 

– Na RMU proběhla schůzka k druhé ose OP VVV - cele zaměřena na pregraduální 

výuku. Můžeme se zkusit zapojit pomocí e-learningu nebo praktické výuky studentů 

FI. Křenek navrhuje vzhledem k nevelké finanční dotaci spolupráci s fakultou.   

– Regner informoval, že na RMU proběhne schůzka o O365, na níž se mají vyjasnit 

požadavky na řešení.  

– V úterý 1. 12. proběhne v hotelu Continental seminář národní gridové infrastruktury, 

promluví zde Rebok a Křenek.  

– Bartošek informoval o schůzce k Munipedii na RMU. Příští týden rozhodne vedení 

MU, zda a jakým způsobem chce v projektu pokračovat, vyjádří se také vedení fakult. 

Za ÚVT nabídl Bartošek podporu jak z hlediska obsahového, tak technického 

zpracování.  

– Kohoutková informovala o dnešní poradě kvestora. Na RMU probíhají některé 

personální změny – odbor výzkumu povede Mgr. Badík, Ing. Sellner předá od 1. února 

funkci tajemníka rektora Ing. Zichové, sám zůstává na LF.  



– Mgr. Hudcová z odboru vnějších vztahů upozorňuje, že nový vizuální styl má 

důsledně nahradit styly jednotlivých pracovišť, změnu na webech má provést ÚVT. 

Regner si vyžádá alespoň rámcové pokyny, jak věc uchopit.  

– V lednu začíná další SSMI, Malinka prosí divizní, aby měli po Novém roce připravena 

aktuální znění inzerátů. (do 4. ledna 2016) 

– Byl přijat nový pracovník, Ing. Buday, na pozici správce ICT. 

– Šrubařová připomněla, že v souvislosti s koncem roku musí být všechny mzdové a 

pracovně-právní podklady doručeny na personální do 15. 12. Zároveň musí být 

ujasněny přechody mezi úvazky související s končícími projekty.  

– Cestovní příkazy musí být uzavřeny do 21. 12., mezi svátky bude uzavřena valutová 

pokladna na RMU.  

– Pro DPP a DPČ musí ředitel stanovit objem hodin pro rok 2016, divizní dodají 

představu o počtu úvazků (do 15. 12.) 

 

4. Informace z projektové podpory 

– Ministerstvo průmyslu a obchodu vyhlásilo veřejnou soutěž v novém programu TRIO, 

který je zaměřen na spolupráci podniků a výzkumných organizací s aplikovanými 

výsledky. Výzva končí 15. 1. 2016 a je zpracována na stránkách projektové podpory: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:mpo_25.11.20

15. 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Otto Dostál 

Zástupce ředitele pro vědu a 

výzkum 
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